
JTF – järjestö- ja toimijafoorumi  

14.5.24 
Kuvataideyhdistyksen toimitila Arttuuri, Asematie 3 

klo 17 Anna Huttusen esitys: Miten motivoida vapaaehtoisityöntekijöitä? Mikä motivoi toimijoita? 

1. klo 18 Kokouksen avaus, Eeva Jäppinen 

2. Puheenjohtajan valinta, Sirpa-Sari Borg-Holopainen ja sihteeri Tuula Pärnänen/Hanna Kauhanen 

3. Tuula Pärnänen: Miten toimijat näkevät ja mitä toivovat kunnan resurssien jaosta? Miten resurssit 

auttaisivat yhdistysten toimintaa parhaiten? 

- Kumppanuussopimukset 

- Käänteinen kilpailutus 

- Avustusten hakemisesta avointa keskustelua yhdistysten kesken, jotta ei tule 

päällekkäisyyksiä tai turhaa kilpailua 

- Toivotaan kulttuuritoimen apua tiedon välittämisessä seuraavan kauden tapahtumista ja 

yhdistysten kesken keskustelun avaamisesta (esim. Toimijafoorumilla)  

- Yhdistysten keskinäinen yhteistyö auttaisi esim. tapahtumien järjestämisessä 

 

- Sj100 juhlavuoteen toivotaan paljon tapahtumia ja ohjelmaa, kulttuuria! 

- Sj100 juhlavuodelle yhdistysten yhteinen työryhmä? 

- Koko juhlavuoden ajan tapahtumissa tärkeää alueen historia, paikallisuus, tarinat. 

Tapahtumia olisi hyvä järjestää yhteistyössä yhdistysten kesken. 

- Voitaisiin perustaa Siili100 työrukkanen -ideointityöryhmä/asioiden eteenpäin 

vienti/rentoutta ja oheisohjelmaa varten. Kunnassa on kunnanjohtajan nimeämä 

Siilinjärvi 100 -työryhmä, johon kuuluvat kunnanjohtaja Airaksinen Janne, sivistysjohtaja 

jokikokko Antti, viestintä- ja markkinointipäällikkö Kahelin Milla, talousjohtaja 

Ristikangas Petteri, kansalaisopiston rehtori Heino Anita, kulttuurikoordinaattori 

Kauhanen Hanna, nuoriso- ja kulttuuritoimenjohtaja Pärnänen Tuula sekä 

luottamushenkilöt Oksman Merja ja Väätäinen Liisa 

- PS Liiton avustusmahdollisuudet selvitettävä 

- Kumppanuutta voitaisiin edistää tänäkin vuonna ja kutsua toimijat koolle syksyllä 

 

4. Huoltoliiton Viiskysviis, 3-vuotinen hanke; STEAn rahoitus (vv 24-26). Hyvän minäkuvan 

rakentaminen, hyvä arki ja sen tukeminen mielekkään tekemisen kautta. Yhdistykset tärkeitä. 

Seuraavassa Toimifoorumin kokouksessa hanketyöntekijä kertomassa. 

 

Jelpparitoimintaan HVAlta saatu kumppanuusavustusta 70 000 €/3 v avustus. Varkaus, Pieksämäki, 

S-linna: Digihanke, Verkosta virtaa -toiminta kouluttaa.  

 

2. pilotointi Siilinjärveläisille eläkeläisille kysely – saatiin hyvää dokumenttia ja pohja hankkeelle.  

Yli 75-v kotona asuvat -> hankehakemus lähdössä. P-S HVA mukana. Tuetaan ikäihmisiä, 

eläkeläisjärjestöt tärkeitä kumppaneita tähän hankkeeseen. Sisältää etälähetyksiä. 

 

5. Välineistökysely tuotti tietoja 9 yhdistykseltä. Enemmänkin olisi voineet yhdistykset vastata ja 

joitakin lisäyksiä on tulossa (mm. Savon Kansantaide ry:n teltta, lettupannut, yms.) 

Bajamajatieto Seppo Kiiskeltä; ostamisen paikka ja säilytys ongelmia. Tehtyjen selvitysten 



perusteella invabajamajan vuokraus esim. Kiuruvedeltä on toistaiseksi edullisin vaihtoehto. 

 

6. Talkoolaisboolin saaminen Siilinjärvelle; voisiko sellaista perustaa ja saada järjestäytymään. 

Perustiedot talkoolaisista olisi hyvä olla olemassa, mutta tietoja ei voi avoimesti jakaa.  

Kunnan tapahtumasivulle kootaan jo hyvin toimijoiden erilaisia tapahtumia ”ilmoita tapahtumasta” 

lomakkeen kautta. Info -näyttötauluja on Siilissä 7.  

Tätä keskustelua voidaan jatkaa seuraavalla kerralla.  

 

7. Toimijoille on kokous- ja toimitiloja käytössä nuokkareilla, Tapaamossa, Ahmon viipaleissa jne. 

Varaukset vapaa-aikatoimen kautta / Sari Linna 

 

8. Keskusteltiin muista asioista: 

- Kalle Savolainen avasi kylätoiminta-asiaa. Vv. 1982–2000 toimi Pyylammella kerhotiloissa erilaista 

kylätoimintaa ja seurakunnan toiminta. Pyylampi-Panninniemi kylätoiminta jatkui 2005 saakka. 

- Torstaina 23.5. klo 18 Tapaamossa on Pyylammin kylätoiminnan historian esittelytilaisuus 

 

- Seuraava Toimijafoorumin kokous pidetään 27.8. klo 17 mahdollisesti VuoKu talolla. 

 

9. Kokouksen päättyminen klo 19.00 

 

 

 


